



### KALEIÇI

EN Literally meaning 'within the castle', this protecting wall is a major cultural legacy of the rich and prosperous times of Antalya. The Kale Kapısı gate, the Tekeli Mehmet Paşa Ottoman mosque and the ancient harbour of Kırkmerdiven are a must-visit.

FR Littéralement «à l'intérieur du château», cette muraille protectrice est un héritage patrimonial important, témoin du passé riche et prospère d'Antalya. La porte de Kale Kapısı, la mosquée ottomane Tekeli Mehmet Paşa et l'ancien port de Kırkmerdiven font partie des lieux incontournables.

[www.goturkiye.com](http://www.goturkiye.com)



### PATARA SAND DUNES

EN Also known as the 'hidden desert' of Turkey, this 12km-long extension is the perfect destination to enjoy an Arabian horse ride by the sea.

FR Aussi appelée le «désert secret» de Turquie, cette étendue de sable de 12 kilomètres de long ajoute une note magique à toute chevauchée en bord de mer.

+90 242 843 5298

[www.patarahorseriding.com](http://www.patarahorseriding.com)



### LOWER DÜDEN WATERFALLS

EN The water from this iconic cascade descends from a deep cliff into the sea. Head to the observation terrace to have the best views.

FR L'eau de cette cascade emblématique tombe d'une hauteur vertigineuse pour se déverser dans la mer. Montez à la terrasse d'observation pour profiter du spectacle.

**The cascade can be reached from the centre of Antalya by bus and minibus.**  
La cascade est accessible depuis le centre d'Antalya en bus et minibus.

#### TIP → 1

EN Paloma Grida is an all-inclusive resort with multiple restaurants and outdoor pools, and is a 5-minute walk from the beach.

FR Paloma Grida est un complexe hôtelier all-inclusive avec de nombreux restaurants et piscines en plein air, à 5 minutes à pied de la plage.

Iskele Mevkii, Serik  
[www.palomahotels.com/paloma-grida](http://www.palomahotels.com/paloma-grida)

#### TIP → 2

EN The Antalya museum exhibits a large archaeological collection from the Bronze Age to Byzantium.

FR Les vastes collections archéologiques du musée d'Antalya font voyager dans le temps, de l'âge du bronze à l'époque de Byzance.

Konyaaltı Caddesi 88  
[www.muze.gov.tr](http://www.muze.gov.tr)

### ASPENDOS THEATRE

EN It is one of the largest ancient theatres built by the Romans in the region back in the 2<sup>nd</sup> century AD. Its structure remains mostly intact.

FR Construit au 2<sup>e</sup> siècle après J.-C., c'est un des plus grands théâtres antiques romains de la région. Sa structure est pratiquement intacte.

**Located in the ancient city of Aspendos.**  
**Opens every day from 8:00 to 19:00.**  
Situé dans l'ancienne cité d'Aspendos.  
Ouvert tous les jours de 8:00 à 19:00



🕒 3H30 ☀️ 4 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK\*

# Antalya

TURKEY

EN This sunny hotspot in the Turkish Riviera offers a blend of an ancient city's historical heritage mixed with impressive natural wonders, coastal cliffs, waterfalls and sandy beaches.

FR Ce site ensoleillé de la Riviera turque combine héritage historique d'une cité ancienne, merveilles de la nature, hautes falaises côtières, chutes d'eau et plages de sable fin.

Texts → David Palacios Photos → GoTürkiye